
 

 

Referat af bestyrelsesmøde 

Sejlklubben Mou Bro 

Tirsdag den 6 April kl. 18.30 

Mødet afholdes på terrassen ved klubhuset. 

 

Suppleanterne er inviteret med. 

 
 

 

Punkt 9: Økonomi: nyt fra Karin, forsikringer, handel med indskud, og hvordan det ellers går med 

økonomien. Det har i år været nødvendig at fremsende en del rykkere til medlemmer der ikke har 

betalt kontingent og pladsleje. 

 

 

 
   
Punkt 24:   Gennemgang af indkommet post  
Punkt 298: Inventarliste   

Punkt 341: De aktive seniorer planlægger så småt at starte op på div. vedligeholdelsesarbejder. 

Punkt 365: Indkomne klager eller gode idé. Der har inden for det sidste år været meget stor udskiftning af 

både i havnen, hvorfor det har været nødvendigt at rokere en del om på bådene, så der er plads til alle.    

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber   

Punkt 418:  Klubhus Relaterede ting. Klubhuset er lukket indtil videre, men toiletterne åbnes i weekenderne 

fra 17.04.2021, og indtil videre. 

Punkt 419: Klubaktiviteter 2020/2021.               

Punkt 424: Ungdomsafdeling/Krabbe Klubben.       

Punkt 426: Kajakopbevaring/ status.  Der er endnu ikke modtaget byggetilladelse.  

Punkt 427: Legeplads.  

Punkt 428: Fartøjsinspektør. Mikkel er udnævnt til fartøjsinspektør.  

  

  

Eventuelt:  



Y bom på T broen? Montage er påbegyndt. 

 

Uddybning/ pæle 2021. Havnen blev uddybet i slutningen af marts. Der er banket pæle med et nyt hold. 

Både på land.  Af miljømæssige årsager, har bestyrelsen valgt at optage en båd, som foreningens landplads. 

Efterfølgende laves aftale om hvad der skal ske med båden, idet den i henh. til foreningens vedtægter ikke 

må henlægge på land uden aftale med bestyrelsen. Der tages aktion på at få fjernet andre både på land, 

hvor der ikke er en aftale med bestyrelsen. 

Prislisten skal rettes til  

Årsmærker til båden.   

 

  

 

 

     

 

 

 

  

 

 


